

Protokoll til styremøte 5/2025

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 13.05.2025

Tidspunkt: 17:00 – 19:00

Sted: Hjemme hos styreleder; Dragonstien 77

Til stede: Jamil Dost, Vilde Sumstad, Hedda Friis Jørgensen, Essey Weldu Gaim, Ronja Larsen, Vera Tormodsrud, Katrine Solberg, Lars Schrødter, John Khang Nguyen og Truls Vestnes (daglig leder)

Forfall: (...)

Saksliste

Vedtakssaker

Sak 10/2025 – Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Forslag til vedtak: Hovedstyret godkjenner protokoll 4/2025 uten merknader. Se vedlegg 1.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker

O-sak 9/2025 – Daglig leder informerer

Ingen særskilte oppdateringer utover at alle HS-medlemmer har tatt kontakt med sine respektive undergrupper. Responsen har vært varierende, og flere er fortsatt i en tilpasningsfase til sine nye roller.

O-sak 10/2025 – Styret informerer

Lars stilte spørsmål om hva driftsstyret gjør. Truls informerte om at driftsstyret følger opp Studenterhytta og bestyreren der.

Diskusjonssaker

D-sak 20/2025 – Utarbeide instruks for valgkomiteen

Det ble diskutert at fjorårets instruks kan brukes som utgangspunkt, men bør forbedres. Det ble foreslått å inkludere mer konkret informasjon om hvordan arbeidet bør gjennomføres, mal for oppstart og tydeligere presentasjon av HS og rollene.

Konklusjon: Essey oppdaterer instruksen basert på egne erfaringer og tidligere dokument.

D-sak 21/2025 – Utarbeide instruks for kontrollkomiteen

Det finnes ingen tidligere instruks for kontrollkomiteen. Styret diskuterte behovet for å starte helt fra grunnen.

Konklusjon: Jamil tar ansvar for å utarbeide et førsteutkast og presenterer dette på neste møte.

D-sak 22/2025 – Kampen om hovedstaden

Styret diskuterte muligheten for å gjenoppta arrangementet. Det var positiv stemning rundt å arrangere et lavterskel sportsarrangement, for eksempel mellom OSI og BI Athletics, med mulighet for deltagelse fra linjeforeninger og andre studentgrupper. Samarbeid med SiO ble også diskutert.

Konklusjon: Arrangementet planlegges til mars/april 2026. Arrangementsansvarlige tar ansvar videre.

D-sak 23/2025 – Økonomisk plan

Det ble diskutert hvordan den langsiktige økonomiske planen skal følges opp. Forslag om lavrisikoinvesteringer (fond, sparekonto, eiendom) ble nevnt.

Konklusjon: Økonomiansvarlig og daglig leder følger opp planen og involverer HS ved behov.

D-sak 24/2025 – Studentløpet 2025

Det ble informert om løpet 18. september i regi av NSI. Diskusjonen handlet om hvorvidt OSI skal delta eller være medarrangør. Mulighet for samarbeid med undergrupper som driver med løp ble nevnt.

Konklusjon: Vilde følger opp og kontakter aktuelle undergrupper og idretter for å kartlegge interesse og mulig gjennomføring.

D-sak 25/2025 – Målsettinger, rollebeskrivelser og spilleregler

Utkast ble lagt frem av leder og nestleder. Innspill kom på behov for klarere formuleringer, spesielt rundt "respekt" og "takhøyde".

Konklusjon: Flere støttet forslagene og videre bearbeiding tas med til neste møte.

D-sak 26/2025 – Pride 2025

Styret diskuterte muligheter for deltakelse i parade, stand og inkluderingskonferanse. Det var bred enighet om at paraden er lavterskel og positiv deltakelse.

Konklusjon: Lavterskel "gathering" før paraden planlegges. HS-kontakter spør undergrupper om interesse og melder videre til Ronja. Ingen interesse for stand. Påmeldingsfrist til Oslo Idrettskrets er 25. mai.

Møtet hevet kl. 19:00.

Referent: John Khang Nguyen

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost